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(1) algemeen
beeld

VWS: We bespreken
met elkaar ons beeld

van de situatie rond

COVID 19 inde

langdurige zorg en

het OMT advies.

ActiZ:

Versoepelingen

enerzijds en derde

golf anderzijds.

ActiZ geeft aan dat het aantal

besmettingen in Noord-

Holland opvallend hoog is bij
thuiswonende ouderen. ActiZ

vraagt of dit herkend wordt.

De IG) zegt dat er

verschillende signalen uit

Noord-Holland zijn

binnengekomen. V&VN zegt

dat ziekenhuizen het in die

regio ook erg lastig hebben.

IG) geeft aan dat

verschillende verpleeghuizen

terughoudend zijn om

nieuwe cliénten op te nemen.

ActiZ herkent dit niet en ziet

dat juist cliénten

terughoudend zijn om naar

het verpleeghuis te gaan.

ActiZ zal de vinger aan de

pols houden.

ActiZ zegt dat er geworsteld
wordt met de balans tussen

versoepelingen enerzijds en

de dreiging van een derde

golf anderzijds. ActiZ vraagt

of er al resultaten bekend zijn
van de onderzoeken die

lopen naar bijvoorbeeld
transmissie. VWS zegt dat er

tweewekelijks met

individuele aanbieders wordt

gesproken. VWS zegt dat het

OMT waarschijnlijk begin

april met een advies over de

NVAVG kaart

het betrekken

van V&VN aan

bij het RIVM.
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versoepelingen komt. De

Gezondheidsraad komt in de

loop van april met een advies

over transmissie.

VGN geeft aan dat VGN per

mail een aantal onderwerpen
heeft in gebracht waarvan ze

graag willen dat het OMT zich

erover buigt. VWS zegt dat

deze punten meegegeven

worden in de adviesaanvraag
aan het OMT. De

adviesaanvraag wordt deze

week gedaan en de aanvraag

wordt opnieuw gedaan als er

meer duidelijkheid is over

transmissie.

V&VN vraagt of ze betrokken

kunnen worden bij dit OMT

advies. Als dat niet kan, wil

V&VN zelf een standpunt
innemen over

versoepelingen.

NVAVG vraagt V&VN om aan

te geven over welke

onderwerpen V&VN mee wil

praten. Dan kan V&VN

daarbij betrokken worden op

het moment dat het over dat

onderwerp gaat. NVAVG

kaart het betrekken van

V&VN aan bij het RIVM.

V&VN zegt dat het belangrijk
is dat dit tijdig gebeurt.

NVAVG merkt dat er vragen

spelen of preventief pbm

gebruik nog wel nuttig is na

vaccinatie. De

quarantaineregels gelden nog
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wel na vaccinatie. Als een

cliént of medewerker in

aanraking is geweest met een

besmet iemand moet de hele

groep cliénten in

guarantaine. Dat zijn redenen

waarom er nog niet altijd

versoepeld kan worden.

VGN vraagt om een

redeneerlijn landelijk te

verspreiden. Dat helpt om uit

te leggen waarom de

maatregelen nog

volgehouden moeten

worden.

Verenso zegt dat er binnen

de grz nog veel besmettingen

plaatsvinden. Daar is de

doorstroom ook groot.

Verenso beziet wat erin het

behandeladvies al wel of niet

versoepeld kan worden. Niet

voor alle zaken hoeft langs
het OMT gegaan te worden.

NVAVG zegt dat het niet lukt

om een vaccinatiegraad vast

te stellen waarop versoepeld

mag worden, omdat de

mogelijkheid tot versoepeling

samenhangt met het

besmettingsniveau in de

samenleving.

(2) vaccinaties ActiZ: Impact
AstraZeneca vaccins

voor de

vaccinatiestrategie.

ActiZ hoort signalen dat er

meer ziekmeldingen zijn als

gevolg van bijwerkingen door

het AstraZeneca vaccin.

ActiZ probeert het moraal

onder medewerkers hoog te

houden. Dat zou lastig
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worden als personeel van

ziekenhuizen nu eerder dan

de wijkverpleging

gevaccineerd wordt terwijl de

vaccinatie van personeel in

de wijkverpleging op pauze

staat als gevolg van de

problemen met het vaccin

van AstraZeneca.

V&VN zegt dat door

ziekenhuizen de vraag is

gesteld om het personeel dat

(mogelijk) ingezet wordt voor

de COVID zorgt eerder te

vaccineren, op het moment

dat de grote groep

Nederlanders aan de beurt is.

(3) tekorten ActiZ: Naaldentekort

en zuurstof (stand
van zaken)

ActiZ heeft aangegeven dat

er geen nieuwe signalen over

een tekort aan naalden

ontvangen zijn. IGJ heeft

signalen dat er schaarste is

aan specifieke

veiligheidssystemen voor

naalden. Toen is de vraag

gesteld of er andere naalden

gebruikt konden worden.

Deze vraag ligt nu voor bij de

inspectie SZW.

Wat betreft zuurstof lijkt het

tekort volgens ActiZ niet toe

te nemen en wordt er volop

geschakeld door de

leveranciers.

(4) financién ActiZ: WLZ leegstand ActiZ ziet dat er op sommige

plekken nog veel leegstand is.

ActiZ vraagt zich af of er een

oplossing voor denkbaar is.

VWS en ActiZ bellen over dit

onderwerp.
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(5) Rondvraag | ActiZ: ActiZ geeft aan dat sommige |VWS komt

inkomstenderving medewerkers langdurig ziek | terug op de

t.g.v. zijn als gevolg van een vraag over de

coronabesmetting coronabesmetting. Het is opmerkingen

(n.a.v. uitspraken onduidelijk of ze de van de minister

minister Van Ark). besmetting op het werk over

hebben opgelopen en hetis | inkomstendervi

bovendien niet een sector- ng t.g.v. een

specifiek probleem. De besmetting.
minister voor Medische Zorg

en Sport leek in de media

gezegd te hebben dat ze dit

ziet als een werkgevers-

verantwoordelijkheid. Hoe zit

dit precies? VWS komt hierop

terug.

VGN zegt dat er

onduidelijkheid is over de

vraag of corona een

beroepsziekte is.

Voorraadagenda

Nieuwe actiepunten na dit overleg
e NVAVG kaart het betrekken van V&VN aan bij het RIVM.

eo VWS komt terug op de vraag over de opmerkingen van de minister over

inkomstenderving t.g.v. een besmetting.

Actuele actiepunten
eo VWS verspreidt de cohortopzet van defensie (09/03)

Status: afgerond

eo VGN zegt dat er in de Kamerbrief van gisteren scenario’s staan en vraagt

wat het belang en de waarde ervan is. VWS gaat dit na en komt erop

terug (09/03)
Status: afgerond. In de Kamerbrief staat het volgende. Eventuele specifiekere

vragen kunnen gemaild worden.

“Het zijn (...) beelden van de toekomst over hoe de epidemie zich zou kunnen ontwikkelen. Dit kan

behulpzaam zijn voor het kabinet om zich voor te bereiden op uiteenlopende situaties. We hebben

immers te maken met een grillig virus wat ons vaker heeft verrast. De toekomstbeschrijvingen zijn



kwalitatieve beschrijvingen die niet gebaseerd zijn op harde doorrekeningen. Ik benadruk daarom

dat het hier niet om voorspellingen gaat. Het uiteindelijke verloop van de epidemie zal nooit

overeenkomen met een van deze toekomstbeelden.

Het geeft denkrichtingen en inschattingen over wat er in de verschillende toekomstbeelden kan

gebeuren, welke gevolgen dit kan hebben en heeft als doel om te ijken of de maatregelen
aansluiten bij de situatie die op ons afkomt. Het gaat om steeds toetsen of de juist afwegingen
worden gemaakt. Daarmee draagt het bij aan de gedachtenvorming met uw Kamer over de te

volgen koers. De kracht zit in het voeren van dat gesprek, niet in de beelden zelf. De beelden

moeten helpen om de juiste vragen te stellen en onderwerpen aan de orde te stellen.”

e Allen sturen voorstellen voor maatregelen om af te schalen naar VWS

voor volgende week (09/03)
Status: afgerond (aanvullingen mogelijk t/m 16/03)

eo VWS komt terug op het overzicht van onderzoeken naar vaccinaties

(09/03)
Status: afgerond. Een overzicht van alle door VWS gefinancierde onderzoeken

staat hier: COVID-19 Programma - Projecten - ZonMw

eo VWS stuurt de gegevens over waar in de zorg nieuwe zorgmedewerkers
met een (verlopen) BIG registratie vooral terecht komen.

Status: niet afgerond.
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